

---

THE HERITAGE RESOURCES ACT  
(C.C.S.M. c. H39.1)

---

**Heritage Sites Designation Regulation,  
amendment**

---

Regulation 30/2003  
Registered February 7, 2003

**Manitoba Regulation 122/88 R amended**  
**1 The Heritage Sites Designation Regulation, Manitoba Regulation 122/88 R, is amended by this regulation.**

**2 The Schedule is amended by adding the following after section 111:**

**St. Mary' s la Prairie Anglican Church, Portage la Prairie**

**112** The building known as St. Mary's la Prairie Anglican Church, situated at 36 Second Avenue S.W., in the City of Portage la Prairie, on the property legally described as follows:

In the City of Portage la Prairie, in Manitoba, and being in accordance with the special survey thereof, and being Lots Sixty, Sixty-one, Sixty-two, Sixty-three, Sixty-four, and Sixty-five as shown on a plan of subdivision of part of Parish Lot Sixty-four of the Parish of Portage la Prairie, registered in the Portage la Prairie Land Titles Office as Plan No. 12 excepting:

Firstly, out of said Lot Sixty, the most southerly Three and seven-tenths feet in perpendicular width thereof,

---

LOI SUR LES RICHESSES DU PATRIMOINE  
(c. H39.1 de la C.P.L.M.)

---

**Règlement modifiant le Règlement sur la qualification de sites du patrimoine**

---

Règlement 30/2003  
Date d'enregistrement : le 7 février 2003

**Modification du R.M. 122/88 R**  
**1 Le présent règlement modifie le Règlement sur la qualification de sites du patrimoine, R.M. 122/88 R.**

**2 L'annexe est modifiée par adjonction, après l'article 111, de ce qui suit :**

**Église anglicane St. Mary's la Prairie (Portage-la-Prairie)**

**112** Le bâtiment connu sous l'appellation « St. Mary's la Prairie Anglican Church », sis au 36, 2<sup>e</sup> Avenue S.-O., à Portage-la-Prairie, sur le bien-fonds dont la description officielle est la suivante :

Dans la ville de Portage-la-Prairie, au Manitoba, en conformité avec le plan d'arpentage spécial, les lots n<sup>os</sup> 60 à 65, ainsi qu'il est indiqué sur le plan de lotissement n<sup>o</sup> 12 de la partie du lot paroissial n<sup>o</sup> 64 de la paroisse de Portage-la-Prairie, lequel plan est enregistré au Bureau des titres fonciers de Portage-la-Prairie, à l'exception :

premièrement, de la partie comprise à l'intérieur des 3,7 pieds les plus au sud du lot n<sup>o</sup> 60,

Secondly, out of said Lot Sixty-five, the most northerly twenty feet in perpendicular width thereof.

deuxièmement, de la partie comprise à l'intérieur des 20 pieds les plus au nord du lot n° 65.

Le ministre de la Culture,  
du Patrimoine et du  
Tourisme,

January 30, 2003

Eric Robinson  
Minister of Culture,  
Heritage and Tourism

Le 30 janvier 2003

Eric Robinson